

2020 Stichting Send the Light 事工簡報

1. 同工調派/宣教士安排

- a. 洪盛霞宣教士在提爾堡教會
- b. 安多芬堂主任轉由梁耀坤傳道擔任，由林俊牧師協助，九月底因約滿而離職。
- c. 芬洛成為下一個目標發展的堂會，暫歸安多芬負責。
- d. 馬城/海爾倫教會由文麗芳擔任，文均華以半職身份協助
- e. 譚慧琪宣教師到任馬城發展兒童及青少年事工
- f. 繼續支持余家寶宣教士在盧森堡的宣教工作
- g. 繼續支持璩曉波為神學生

2. 各堂事務

- a. 由於新冠肺炎症情，教會聚會轉為網上舉行，及後仍維持少量人數聚會，利用互聯網同時直播或預錄播放。
- b. 各堂的團契及小組均改為用 ZOOM 進行。
- c. 大部份探訪被迫停擺。
- d. 每三個月舉行聯合教牧部會議仍然進行，商討聯合事工發展，但改為用 ZOOM。

3. 聯合事工

- a. 2020 夏令會被迫取消，由於營地拒絕取消及退款，只容許改期，故改為 2021 年 7 月或舉行，講員已不能來，需要另請他人。
- b. 會幕 7000 培靈會及培訓課程因疫情取消。
- c. 七月底仍與香港聖召會舉辦『三福』佈道訓練及短宣因疫情取消。
- d. 17-25/8 曾舉辦法國 Toulouse 短宣。
- e. 議決支持的會外宣教組織共 5 處。

2020 Stichting Send the Light Year report

1. Assignment of pastors / missionaries

- a. Isabel Hung assigned to Tilburg Chinese Christian Church
- b. Eindhoven Chinese Christian Church Pastor-in-charge assigned to YK Leung. Assisted by Rev Chun Lam who eventually left in Sep back to Hongkong after expiration of his contract.
- c. Venlo is the next location to set up Chinese Church, currently under the supervision of Eindhoven Chinese Christian Church.
- d. Mw LF Lam continue to lead Maastricht/Heerlen Chinese Church as Pastor-in-charge. She will be assisted by Pastor KW Man on part-time basis.
- e. Arrival of missionary Rebekah WK Tam to join Maastricht Chinese Christian Church to develop gospel work for children and youngsters.
- f. Continue to support missionary work of Cindy Yu in Luxembourg
- g. Continue to support Xiaobo Qú in his study in Theology Seminary

2. General co-ordination of individual Chinese Churches

- a. Due to sudden emergence of COVID19, all church activities were severely affected. For a while, there were no physical meetings held, all worships and fellowship were conducted via internet, either pre-recorded or live broadcasting. Later limited services were possible, with severe reduction in participation.
- b. All fellowships and group bible studies are now conducted via ZOOM.
- c. Most home-visited stopped.

d. Quarterly meeting of Stichting Send the Light only via ZOOM.

3. Joint-projects

- a. Summer Conference 2020 being suspended due to COVID19, but the camp management refused cancellation and refunding, Subsequently settled for postponement to 2021 summer. But speaker Rev Siu will not be able to come.
- b. Tabernacle 7000 Bible Conference and Trainings cancelled due to COVID
- c. Yearly short mission jointly organized with Church Of Holy Calling In Fanling in Hong Kong, cancelled due to COVID
- d. Short mission to Toulouse, France held on 17-25/8.
- e. Agree on support of external mission societies, 5 in total